
Zápis z jednání p ředsednictva AS FEK 
konaného dne 14. 10. 2009 od 11.00 hodin 

v HJ 210 
 

 
Přítomní členové: Ing. Hana Kunešová, RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.,  
                             Mgr. Radka Štruncová, Bc. Jan Sladovník  
Omluvení členové: Ing. Dita Hommerová, PhD., MBA  
Přítomní hosté: Ing. Josef Červený, Ph.D. (za omluveného děkana doc. Hrdého)  
                          Ing. Jan Tlučhoř 

 
Předsednictvo AS FEK bylo po celou dobu jednání usnášeníschopné.  
 
Program: 

1. Stanovení termínu 1. kola 1. volby kandidáta na děkana FEK 

2. Stanovení termínu prezentace navržených kandidátů na děkana před AS FEK 

3. Příprava 12. jednání AS FEK a schválení jeho programu 

4. Různé 
 
 
Průběh jednání: 
Předsedkyně AS FEK Ing. Kunešová zahájila jednání a uvítala přítomné. Navržený program 
jednání předsednictva byl přítomnými členy předsednictva jednomyslně schválen. 
 

Ad1) Stanovení termínu 1. kola 1. volby kandidáta na děkana FEK 
Na základě diskuse proběhlé na 11. jednání AS FEK byl senátory navržen tento termín konání 
1. kola 1. volby: středa 18. 11. od  9.00  hod.  v HJ-210. 
 
Usnesení: 
Předsednictvo AS FEK v souladu s VJŘ AS FEK, článek 41, odst. 1 stanoví tento termín 
konání 1. kola 1. volby kandidáta na děkana FEK: středa 18. 11. 2009 od  9.00   hod. 
v zasedací místnosti děkanátu HJ-210. 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
   

Ad 2) Stanovení termínu prezentace navržených kandidátů na děkana před AS FEK 
Na základě diskuse proběhlé na 11. jednání AS FEK byl senátory navržen tento termín 
prezentace navržených kandidátů na děkana před AS FEK: středa 11. 11. od 16.00                 
hod.  v aule FPE, Jungmannova ul. (číslo učebny: JJ-AUL).  
 
Usnesení: 
Předsednictvo AS FEK stanoví tento termín prezentace navržených kandidátů na 
děkana před AS FEK: středa 11. 11. od 16.00 hod.  v aule FPE, Jungmannova ul.  
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 



 

Předsedkyně AS FEK informovala přítomné, že Ing. Pimek a pan Santo z chebské části FEK 
nabídli možnost přenosu jednání z auly v Jungmannově ul. do chebské části FEK.  Tento 
přenos by byl realizován formou videokonference a zajištěn ve spolupráci se střediskem CIV.   

Členové předsednictva diskutovali o této nabídce a shodli se na tom, že možnosti uspořádat 
videokonferenci mezi Plzní a Chebem využijí. Předsedkyně AS FEK o tom bude informovat 
pana Ing. Pimka a požádá ho o technické zajištění tohoto přenosu. 

 

Ad 3) Příprava 12. jednání AS FEK a schválení jeho programu 

Do programu 12. jednání byly navrženy děkanem FEK a senátory tyto body: 

1. Schválení programu 12. jednání AS FEK  

2. Podmínky přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni v akademickém roce 2010/2011  

3. Informace o přípravě voleb kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni 

4. Informace ze Studentské komory AS FEK 

5.  Různé 

Navržený termín 12. jednání AS FEK: středa 21.10. 2009 od 10.30 hod. v HJ-210. 
 
Usnesení:   
Předsednictvo AS FEK schvaluje výše uvedený termín a program 12. jednání AS FEK. 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

12. jednání pléna AS FEK se bude konat 21. 10. 2009 v 10.30 v HJ-210.  

    
 
   V Plzni 14. 10. 2009                                                                

Ing. Hana Kunešová 
    předsedkyně AS FEK 

Příloha:  Prezenční listina 


